
PROTOKÓŁ NR X/2025 

z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 31 stycznia 2025 r. 

 

W sesji wzięli udział: 

• 15 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Iwona Warkocka – Wójta Gminy 

• Karol Żukowski – Zastępca Wójta Gminy 

• Agnieszka Żukowska – Sekretarz Gminy 

• Renata Protasewicz – Skarbnik Gminy 

• Robert Krupa – Radca prawny  

• Piotr Müller – Poseł Parlamentu Europejskiego 

• Maciej Stasiak – Kierownik Posterunku Policji w Dębnicy Kaszubskiej 

Porządek obrad: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

a) Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie zatwierdzenia składu osobowego Komisji 
Skrutacyjnej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Mienia Komunalnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/7/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 
osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek 
Powiatowo-Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska. 



16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania 
nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/39/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
27 lutego 2019 r. w sprawie Regulaminu korzystania z infrastruktury turystycznej zlokalizowanej 
nad jeziorami i rzeką Słupią, stanowiącej własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych 
położonych na terenie gminy Dębnica Kaszubska. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu Krajobrazowego Województwa 
Pomorskiego. 

20. Podjęcie oświadczenia w sprawie poparcia idei planów budowy drogi ekspresowej od Ustki przez 
teren Gminy Dębnicę Kaszubską, Bytów, Chojnice do Bydgoszczy. 

21. Podjęcie oświadczenia w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planów zmiany granic 
administracyjnych Miasta Słupsk obejmujących przyłączenie działek z Gminy Redzikowo 
i Kobylnica. 

22. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym, z uwzględnieniem 
działalności Zastępcy Wójta. 

23. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

24. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Rewizyjnej, 
b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Zatwierdzenie protokołu z IX sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

6. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 

a) Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie zatwierdzenia składu osobowego Komisji 
Skrutacyjnej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Mienia Komunalnego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/7/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 



12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 
osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek 
Powiatowo-Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 
w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania 
nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których 
organem prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/39/2019 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
27 lutego 2019 r. w sprawie Regulaminu korzystania z infrastruktury turystycznej zlokalizowanej 
nad jeziorami i rzeką Słupią, stanowiącej własność Gminy Dębnica Kaszubska. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych 
położonych na terenie gminy Dębnica Kaszubska. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu Krajobrazowego Województwa 
Pomorskiego. 

20. Podjęcie oświadczenia w sprawie poparcia idei planów budowy drogi ekspresowej od Ustki przez 
teren Gminy Dębnicę Kaszubską, Bytów, Chojnice do Bydgoszczy. 

21. Podjęcie oświadczenia w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planów zmiany granic 
administracyjnych Miasta Słupsk obejmujących przyłączenie działek z Gminy Redzikowo 
i Kobylnica. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

27. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/5/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej. 

28. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/7/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 
powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

29. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym, z uwzględnieniem 
działalności Zastępcy Wójta. 

30. Sprawozdanie z wykonania uchwał. 

31. Informacja Przewodniczącego Rady o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

32. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska: 

a) Komisji Rewizyjnej, 

b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

33. Wolne wnioski i informacje. 

34. Zamknięcie sesji. 

 



Przebieg sesji: 

Ad. 1-2 

X Sesja Rady Gminy Dębnica Kaszubska została otwarta o godzinie 8:05 przez Przewodniczącego 

Rady Gminy Bartłomieja Tutaka w sali konferencyjnej im. Jadwigi Karaś w Urzędzie Gminy Dębnica 

Kaszubska. Na podstawie listy obecności stwierdzono obecność wszystkich radnych i stwierdzono 

prawomocność obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że obrady Rady Gminy są nagrywane 

i transmitowany na żywo, wizerunek uczestników sesji zostanie wykorzystany podczas nagrywania 

sesji. 

Ad. 3 

Do porządku obrad zgłoszono następujące wnioski: 

1) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
22: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

2) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
23: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

3) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
24: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

4) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
25: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

5) Wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 
26: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Rady poinformował, że po przegłosowaniu 
wniosków formalnych zarządzi przerwę, w celu ustalenia składów osobowych poszczególnych komisji. 
Umożliwi także zabranie głosu przez Posła Parlamentu Europejskiego Pana Piotra Müllera. Wypowiedź 
zwiana będzie z punktem 20 porządku obrad – oświadczeniem w sprawie poparcia idei planów budowy 
drogi ekspresowej od Ustki przez teren Gminy Dębnicę Kaszubską, Bytów, Chojnice do Bydgoszczy. 

Zarządzono głosowanie nad pierwszym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad drugim wnioskiem formalnym. 



W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad trzecim wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad czwartym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania czwarty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad piątym wnioskiem formalnym. 

W wyniku zarządzonego głosowania piąty wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Ad. 4 

Do protokołu z poprzedniej sesji nie wniesiono żadnych uwag, wobec tego protokół został 
przyjęty w treści przesłanej radnym. 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej 
Tutak oddał głos Posłowi Parlamentu Europejskiego Panu Piotrowi Müllerowi. 

Poseł Parlamentu Europejskiego Pan Piotr Müller zabrał głos w sprawie budowy drogi ekspresowej Via 
Pomerania, co do której rozmowy toczą się również w Europarlamencie. Być może będzie możliwość 
finansowania drogi ze środków unijnych, lecz niezbędne jest dokonanie wszelkiej dokumentacji. 
Samorządy podejmują stosowane uchwały popierające ideę budowy nowej drogi ekspresowej. 
Perspektywa budowy tej drogi jest realna. Ponadto na początku przyszłego roku powinny być 
ukończone wszystkie odcinki drogi ekspresowej S6 z Gdańska do Szczecina. 

Po wypowiedzi Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zarządził przerwę, która trwała 
w godzinach 8:19 – 9:02. Po przerwie złożył wnioski formalne o: 

− zmianę porządku obrad poprzez wycofanie z porządku obrad punktu 11: Podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę nr I/7/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

− zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 13: Podjęcie uchwały 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek Zdrój z przeznaczeniem na usuwanie 
skutków powodzi, 

− zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 29: Informacja 
Przewodniczącego Rady o działalności Rady w okresie międzysesyjnym. 

W związku z brakiem osób chętnych do zabrania głosu przystąpiono do głosowania nad wnioskami 
formalnymi w kolejności ich zgłoszenia. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania trzeci wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania porządek obrad został zatwierdzony. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska, stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały zwiększa liczbę 

Wiceprzewodniczących Rady do dwóch osób. 

Radni poprosili o uzasadnienie propozycji zwiększenia liczby wiceprzewodniczących. Zaproponowano 

wstrzymanie się z decyzją o zwiększeniu liczby Wiceprzewodniczących, z uwagi na wzrost kosztów.  

Udzielono odpowiedzi, iż klub radnych uznał to za konieczne, aby zwiększyć możliwości organizacyjne 

Przewodniczącego Rady. Zmiana nie wpłynie znacząco na wzrost kosztów funkcjonowania rady. Liczba 

stałych komisji i ich przewodniczących jest jasno określona, dojdzie jeden wiceprzewodniczący. 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do zabrania głosu zarządzono głosowanie nad podjęciem 

uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 6 



ZA (9): Marcel Formela, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, 
Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Bartłomiej Tutak, Rafał Knitter 

PRZECIW (0)  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6): Marian Batóg, Michał Budzich, Kamil Horuń, Elżbieta Stawicka, Mateusz 
Szerlowski, Ireneusz Ziółkowski 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/119/2025 i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że wybór Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy odbywa się w głosowaniu tajnym, które przeprowadza Komisja Skrutacyjna składająca się 

co najmniej z 3 radnych. Do pracy w komisji zaproponował radnego Marcela Formelę, Stanisława 

Kiernickiego oraz radnego Jarosława Kowalczyka. Radni wyrazili zgodę na pracę w komisji. 

Projekt postanowienia proceduralnego stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania postanowienie proceduralne zostało podjęte. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 
Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 
Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Postanowienie proceduralne otrzymało nr 3/2025 i stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w celu ukonstytuowania się komisji. Przerwa trwała 
w godzinach 9:21 – 9:34. 

Po przerwie Komisja Skrutacyjna poinformowała, że na przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej 

wybrany został radny Marcel Formela. Komisja objaśniła zasady głosowania tj. głosowanie tajne 

przeprowadza Komisji Skrutacyjna z wyłonionym z pośród siebie przewodniczącym. Uchwała Komisji 

Skrutacyjnej stanowi załącznik nr 16 do protokołu. Głosowanie odbywa się na kandydatów według 

kolejności ich zgłaszania. Wybory wygrywa kandydatura, która uzyskała bezwzględną liczbę głosów, 

tj. suma liczby głosów „za” jest większa niż połowa ustawowego składu Rady. Głosów wstrzymujących 

i nieważnych nie dolicza się do żadnej liczby. Otworzono listę do zgłaszania kandydatów na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak zaproponował radnego Adama Kryckiego. Radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. 



Radny Michał Budzich zaproponował radnego Ireneusza Ziółkowskiego. Radny wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Po zamknięciu listy komisja sporządziła karty do głosowania. Przed przystąpieniem do głosowania urna 

na głosy została sprawdzona. Następnie Radni byli wyczytywani z listy obecności. Każdemu z Radnych 

została wręczona karta do głosowania. Po oddaniu wszystkich głosów Komisja przeliczyła głosy 

i sporządziła protokół. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej radny Marcel Formela odczytał protokół 

Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania wyboru na Wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

Dębnica Kaszubska sporządzony na sesji w dniu 31 stycznia 2025 r., stanowiący załącznik nr 17 do 

protokołu. Karty z głosowania stanowią załącznik nr 18 do protokołu. 

Odczytanie protokołu Komisji Skrutacyjnej z ustalenia wyników głosowania wyboru na 

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Dębnica Kaszubska było równoznaczne z przyjęciem uchwały, 

której projekt stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/120/2025 i stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

W związku z uzyskaniem przez radnego minimalnej wymaganej liczby głosów nie przeprowadzono 

głosowania nad kolejną kandydaturą. 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila w dniu 31.01.2025 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. Zarządzono głosowanie nad 

przyjęciem zmienionej treści projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/121/2025 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 



Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Infrastruktury i Mienia Komunalnego, stanowi 

załącznik nr 25 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Budżetu zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila w dniu 31.01.2025 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/122/2025 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii, stanowi załącznik 

nr 29 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ekologii zgodnie z treścią przekazaną Radnym na maila 

w dniu 31.01.2025 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/123/2025 i stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, 

stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały w sprawie 

powołania Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych zgodnie z treścią przekazaną Radnym 

na maila w dniu 31.01.2025 r. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA:15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0. 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 



WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/124/2025 i stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu 

mieszkańcowi, chcącemu zabrać głos w temacie planowanych farm wiatrowych na terenie gminy. 

Z postawionych wiatraków byłaby korzyść finansowa dla gminy. Mieszkaniec poprosił radnych, aby 

wpłynęli na mieszkańców, tłumaczyli jakie korzyści mogą płynąć dla całej gminy. Gmina cały czas się 

rozwija. Ma na tyle duże tereny, żeby móc je gdzieś umieścić. Poruszył również kwestię rehabilitacji, 

gdyż na tę chwilę mieszkańcy muszą dojeżdżać do miasta lub wykupywać rehabilitację na miejscu. 

Po zakończonej wypowiedzi Mieszkańca powrócono do realizacji porządku obrad. 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla 

osób bezdomnych lub w schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi, stanowi załącznik 

nr 37 do protokołu. 

Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad 

projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/125/2025 i stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

Ad. 12 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu, stanowi 

załącznik nr 40 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały związany jest 

z przekazaniem pomocy finansowej dla Powiatu Słupskiego w związku z organizacją Powiatowej 

Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w latach 2025-2027, 

w wysokości 5 tys. zł co roku. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/126/2025 i stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Lądek Zdrój 

z przeznaczeniem na usuwanie skutków powodzi, stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały dotyczy udzielenia 

pomocy finansowej gminie poszkodowanej w skutek powodzi. Temat ten był już omawiany na 

zeszłorocznej sesji. Ze względów organizacyjnych przesunięto podjęcie uchwały na styczeń. Środki 

pochodzą z budżetu gminy i zbiórki mieszkańców. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/127/2025 i stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie dofinansowania zadania realizowanego przez Słupski Związek 

Powiatowo-Gminny na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt uchwały dotyczy 

dofinansowania usługi pełnienia funkcji inspektora nadzoru budowalnego. Wobec braku zgłoszeń do 

zabrania głosu zarządził głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



ZA (15): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Sebastian Piszko, Kinga Schorzman, Elżbieta 

Stawicka, Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/128/2025 i stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

O godzinie 10:21 sesję opuścił radny Sebastian Piszko. 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych 

w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 49 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że od dłuższego czasu trwały konsultacje 

regulaminu ze związkami zawodowymi. Przedstawiony regulamin jest kompromisem wypracowany 

pomiędzy gminą a związkami. Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/129/2025 i stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego kryteria i tryb przyznawania 

nagród ze specjalnego funduszu nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu, zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 



ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/130/2025 i stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr V/39/2019 Rady Gminy Dębnica 

Kaszubska z dnia 27 lutego 2019 r. w sprawie Regulaminu korzystania z infrastruktury turystycznej 

zlokalizowanej nad jeziorami i rzeką Słupią, stanowiącej własność Gminy Dębnica Kaszubska, stanowi 

załącznik nr 55 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że trwały konsultacje z nadleśnictwem 

w zakresie zapisów regulaminu korzystania z infrastruktury nad jeziorami i rzeką Słupią. W ich wyniku 

wprowadzono drobną zmianę. 

Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że w regulaminie ujęto zakaz biwakowania poza 

miejscami infrastruktury. Dodatkowo wskazano adres mailowy, na który należy dokonywać zgłoszeń 

z uwagami co do infrastruktury. Nowe miejsca na biwakowanie nie zostaną wyznaczone. 

Złożono wniosek formalny o zmianę treści projektu uchwały z punktu 17 ze wskazaniem adresu 

mailowego „informacja@debnicakaszubska.eu”. 

W wyniku zarządzonego głosowania wniosek zostały przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 



PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/131/2025 i stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie zamiany nieruchomości gruntowych 

położonych na terenie gminy Dębnica Kaszubska, stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

W trakcie dyskusji zadano pytanie z czyjej inicjatywy opracowano projekt uchwały. Czy ktoś widział 

działki przeznaczone do wymiany i czy jakieś uwagi co do tych terenów zostały zgłoszone. Na terenie 

tej działki są pozostawione śmieci. Czy temat jest znany o konieczności ich usunięcia i wycięcia 

zakrzaczeń. Zamiana jest korzystna dla gminy, jednakże należy pamiętać o pewnych mankamentach. 

Udzielono odpowiedzi, że trudno określić czyja była inicjatywa, gdyż zamiana leży w interesie obu 

stron. Temat pozostawionych śmieci niestety jest znany. Równolegle do działki – wąwozu idzie droga 

gruntowa, która jest przejezdna. Działki zawarte w uchwale są propozycją, na którą Radni nie muszą 

wyrażać zgody.  

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/132/2025 i stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Audytu Krajobrazowego Województwa 

Pomorskiego, stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że przygotowany projekt uchwały 

wyraża negatywne stanowisko do projektu audytu. Obszerne uzasadnienie wyjaśnia jakie są zarzuty 

wobec audytu w szczególności w zakresie ingerencji we własność i realizacje projektów budowalnych. 

Opinia zostanie przekazana Zarządowi Województwa Pomorskiego i zostanie wzięta pod uwagę. 

Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

 



W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Uchwała otrzymała nr X/133/2025 i stanowi załącznik nr 64 do protokołu. 

Ad. 20 

Projekt oświadczenia w sprawie poparcia idei planów budowy drogi ekspresowej od Ustki przez 

teren Gminy Dębnicę Kaszubską, Bytów, Chojnice do Bydgoszczy, stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt oświadczenia jest poparciem 

dla idei zaprojektowania drogi ekspresowej przez teren gminy Dębnica Kaszubska. Rozwój 

infrastruktury może przyczynić się do pozyskania dalszych planów inwestycyjnych.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Adam Krycki zwrócił się z pytaniem czy znany jest planowany 

przebieg trasy drogi ekspresowej. 

Zapytano czy jest potrzeba/możliwość zbierania podpisów mieszkańców popierających budowę drogi. 

Znajda się głosy sprzeciwu, jednak mieszkańców w każdy możliwy sposób należy przekonywać do 

słuszności inwestycji. 

Udzielono odpowiedzi, że szkic nie jest znany. W maju mają być zaproponowane trzy korytarze, które 

będą brane pod uwagę przy dalszej analizie. Droga jest bardzo ważna dla całego kraju, politycy mówią 

to jednym głosem, stąd też prace sprawnie przebiegają. Radni są przedstawicielami mieszkańców, 

wyrażają wolę. Na te chwilę nie ma potrzeby zbierania podpisów, gdyż przebieg drogi nie jest znany. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do zabrania głosu Przewodniczący Rady gminy zarządził głosowanie 

nad projektem oświadczenia. 

W wyniku zarządzonego głosowania oświadczenie zostało podjęte. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 



Oświadczenie otrzymało numer 2/2025 i stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 

Ad. 21 

Projekt oświadczenia w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planów zmiany granic 

administracyjnych Miasta Słupsk obejmujących przyłączenie działek z Gminy Redzikowo i Kobylnica, 

stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że projekt oświadczenia jest wyrazem 

solidarności z innymi samorządami, które stoją na stanowisku, że przyłączenie ich terenów do Słupska 

jest niekorzystne.   

W wyniku zarządzonego głosowania oświadczenie zostało podjęte. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 

Oświadczenie otrzymało numer 3/2025 i stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 

Ad. 22 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Marcel Formela przedstawił 

problematykę wszystkich skarg. Pierwsza dotyczyła dewastowanego terenu i parkowania 

samochodów na placu gminnym. Zdaniem komisji działania były podejmowane, jednak nie okazały się 

skuteczne. Po wpłynięciu pisma od mieszkańców podjęto działania mające na celu postawienie 

słupków uniemożliwiających wjazd na ten teren. Na chwilę obecną słupek nie jest wkopany, leży na 

ziemi. 

Udzielono informacji, że słupek został wyrwany, a po wyrwaniu nie został na nowo wkopany, gdyż 

sprawa została zgłoszona na policję. Czekamy na dalszy ciąg sprawy. Niepojęte jest, że zwracanie 

uwagi, prośby i pisma nie przynoszą efektu, sprawa musi trafiać na sesję Rady Gminy. 

Kolejna skarga dotyczyła bezczynności w sprawie sprostowania aktu notarialnego. Bezczynności w tej 

sprawie nie było. Wójt podejmował działania mające na celu sprostowanie aktu, jednakże do tego celu 

niezbędna jest zgoda wszystkich właścicieli do przeprowadzenia inwentaryzacji. Pisemna zgoda była 

udzielona przez dwóch właścicieli. Sprawa jest zawiła. Uznano skargę za bezzasadną. 

Trzecia skarga dotyczyła zarzutów wobec pracownika, który wymagał od skarżącego przedstawienia 

pełnej dokumentacji i dążył do uzyskania informacji potwierdzających możliwość przyznania 

dofinansowania do wyszkolenia młodocianego pracownika. Skargę uznano za bezzasadną. 



Ponadto komisja zajmowała się petycją sołectwa Krzywań dotycząca budowy placu zabaw 

w miejscowości Krzywań. Środki na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie gminy na 2025 rok. 

Petycję uznano za zasadną. Komisja zajmowała się petycją mieszkańców Osiedla Północ dotyczącą 

poprawy bezpieczeństwa, zamontowania progów zwalniających. Obecnie trwa analiza możliwości 

wprowadzenia strefy 30, w celu spowolnienia ruchu. Urząd powinien kontynuować prace mające na 

celu poprawę bezpieczeństwa. Petycję uznano za zasadną. 

Odniesiono się do propozycji montażu spowalniaczy, o które zabiegają mieszkańcy, a później proszą 

o ich przestawienie z uwagi na uciążliwości nimi spowodowane. Wprowadzenie ograniczenia 

prędkości będzie wiązało się z częstszymi interwencjami policji. Teren i organizacja ruchu ulegną 

zmianie, z uwagi na planowane prace budowy stacji benzynowej i małego centrum handlowego. 

Po omówieniu projektów uchwał przystąpiono do głosowań. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/134/2025 i stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 

Ad. 23 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1 

ZA (13): Marian Batóg, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław Kiernicki, Rafał 

Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, Mateusz Szerlowski, 

Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Michał Budzich 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/135/2025 i stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 

Ad. 24 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 



W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 78 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/136/2025 i stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 

Ad. 25 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/137/2025 i stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 

Ad. 26 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji, stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (14): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Wioleta Jabłońska, Stanisław 

Kiernicki, Rafał Knitter, Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Kinga Schorzman, Elżbieta Stawicka, 

Mateusz Szerlowski, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/138/2025 i stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 



Poruszono temat budowy świetlicy wiejskiej w miejscowości Dobieszewo, głównie w zakresie 

opóźnień ze strony projektanta, z którym starano się o kontakt. W przypadku dostarczenia pełnej 

dokumentacji i dokonania zmian w budżecie gminy rozpoczęcie prac może nastąpić w tym roku. Radni 

gotowi są rozmawiać z mieszkańcami, którym nie odpowiada aktualna planowana lokalizacja budowy 

świetlicy. Niektórzy z nich woleliby starą lokalizację. Zdania mieszkańców są podzielone. Decyzja przez 

mieszkańców o lokalizacji świetlicy została podjęta w 2021 roku, podczas zebrania sołeckiego, 

z którego jest sporządzony protokół. Niepokojące są zmiany decyzji, za którymi idą wydatkowane 

środki. Mieszkańcy wyrazili chęci budowy nowej świetlicy, na placu na uboczu, ze względu na większy 

komfort organizacji imprez. Wybierając lokalizację należy brać pod uwagę ustawę o wychowaniu 

w trzeźwości. 

O godzinie 11:47 sesję opuściła radna Wioleta Jabłońska. O godzinie 11:49 zarządzono przerwę, która 

trwała do 12:23. W czasie przerwy sesję opuściła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Kinga Schorzman, 

radna Elżbieta Stawicka, radny Mateusz Szerlowski. 

Po przerwie złożono wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad 

jako punkt 27: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/5/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

Złożono wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad jako punkt 

28: Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr I/7/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

W wyniku zarządzonego głosowania pierwszy wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania drugi wniosek formalny został przyjęty. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 87 do protokołu. 



Ad. 27 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr I/5/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej, stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w celu wyboru przewodniczących 

poszczególnych komisji zostaną zwołane posiedzenia. Nowy statut reguluje zasady wyboru 

przewodniczącego komisji. W związku z brakiem zgłoszeń do zabrania głosu zarządzono głosowanie. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/139/2025 i stanowi załącznik nr 90 do protokołu. 

Ad. 28 

Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr I/7/2024 Rady Gminy Dębnica Kaszubska w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, stanowi załącznik nr 91 do protokołu. 

W wyniku zarządzonego głosowania uchwała została podjęta. 

Wynik głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

ZA (10): Marian Batóg, Michał Budzich, Marcel Formela, Kamil Horuń, Stanisław Kiernicki, Rafał Knitter, 

Jarosław Kowalczyk, Adam Krycki, Bartłomiej Tutak, Ireneusz Ziółkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0)  

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 92 do protokołu. 

Uchwała otrzymała numer X/140/2025 i stanowi załącznik nr 93 do protokołu. 

Ad. 29 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym, z uwzględnieniem 

działalności Zastępcy Wójta stanowi załącznik nr 94 do protokołu. 

Radny Jarosław Kowalczyk zadał pytanie, odnosząc się do sprawozdania z działalności, na jakich 

zasadach będzie działał dom seniora. Zapytał również o remont ulicy nad Skotawą.  

Udzielono odpowiedzi, że seniorzy potrzebują miejsca do spotkań. Sala w remizie zostanie podzielona 

na mniejszą część, do sali wyciszeń, a druga większa do organizacji większych spotkań. Z zapleczem 



kuchennym i toaletami. W środku zostanie zamieszczona winda. Dla strażaków zostanie wyodrębnione 

osobne wejście. Oni również będą mogli korzystać z tych pomieszczeń. 

Poinformowano również o planach związanych z budynkiem po byłym kinie przy ul. Tulipanowej. 

Właścicielki poinformowały, że są skłonne przesunąć wszystko i otworzyć ten wjazd i teren. Stąd też 

pomysł o połączeniu dokumentacji ul. Tulipanowej, ul. Kamiennej w kierunku ul. nad Skotawą 

i ul. Krótkiej. Ul. Tulipanowa i ul. Różana to działki prywatne, jednakże ten teren również trzeba 

uporządkować. Mieszkańcy nie są podłączeni do sieci kanalizacyjnej, a w tamtych rejonach jest studnia 

zaopatrująca miejscowość w wodę. 

Radny Adam Krycki poruszył temat przebudowy kanalizacji w Motarzynie. Udzielono informacji, że 

prace już trwają, zostały zlecone w systemie zaprojektuj i wybuduj. Trwają prace nad dokumentacją. 

Ad. 30 

Sprawozdanie z wykonania uchwał stanowi załącznik nr 95 do protokołu. 

Ad. 31 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęły dwie interpelacje radnego Marcela Formeli. W kwestii interpelacji dotyczącej remontu drogi 

do miejscowości Maleniec udzielono dodatkowej informacji, że prace powinny być wykonane w lutym 

bądź marcu. 

Dodatkowo Przewodniczący Rady Gminy przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady Gminy, 

tj. wniosek OSP Dębnica Kaszubska dotyczący zakupu nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego 

i przekazania samochodu gminnego – bus. Udzielono informacji, że samochód potrzebny jest dla 

pracowników urzędu, do wyjazdów w teren. Samochód ratowniczo-gaśniczy zostanie zakupiony dla 

OSP Starnic. W wyniku oszczędności jest możliwość zakupienia lekkiego pojazdu, z przeznaczeniem do 

zadań ratowniczych. Jednostka dysponowana jest do dużej ilości zdarzeń drogowych, niekoniecznie 

dużym samochodem muszą jechać. Starnicom przyda się ciężki wóz, z uwagi na włączenie jednostki do 

Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego. 

Rada Gminy otrzymała statuetki z OSP Dębnica Kaszubska za wspieranie jednostki. Podziękowania 

zostały przekazane również dla Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.  

Ad. 32 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Marcel Formela poinformował, że Komisja nie 
spotkała się. 

b) Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Marcel Formela poinformował, 
że Komisja spotkała się 17.01, zajmowała się skargami i petycjami. 

Wobec braku pytań do komisji przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 33 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak otworzył dyskusję, poprosił o zgłaszanie wniosków 
i informacji. 

Radny Ireneusz Ziółkowski zaprosił na zebranie wiejskie, które odbędzie się 05.02.2025 r. o godz. 18:00 
dotyczące podsumowania roku 2024 i funduszu sołeckiego. 



Sekretarz Gminy Agnieszka Żukowska poinformowała, że program opieki nad bezdomnymi 
zwierzętami należy przyjąć do końca marca, podlega on opiniowaniu przez lekarza weterynarii. Przed 
wystąpieniem o opinię program zostanie przekazany radnym, aby wnieść uwagi. 

Radny Marcel Formela poruszył kwestię brakujących tabliczek z nazwami ulic w poszczególnych 
miejscowościach, składowanego gruzu na wjeździe do miejscowości Maleniec oraz remontu drogi 
ul. Podgórnej w Gogolewie.  

Udzielono odpowiedzi, że montaż tabliczek powinien być zlecony, a tabliczki sukcesywnie uzupełniane. 
Gruz zostanie wykorzystany na drogę w Dobrej. Problem usunięcia drzewa z działki prywatnej 
uniemożliwił szybką realizację zadania. Co do ul. Podgórnej niezbędne są dobre warunki pogodowe, 
aby wykonawca mógł realizować zadanie. Być może będzie w stanie to zrobić w marcu lub kwietniu, o 
ile będzie w stanie naprawić tę drogę bez innych uszkodzeń. 

Radny Rafał Knitter zgłosił suche drzewo na terenie za figurką w miejscowości Budowo. Dodatkowo 
poprosił o rozważenie możliwość sprzedaży budynku w Kotowie przeznaczonego do wyburzenia. 

Udzielono informacji, że wniosek o wycięcie drzewa został złożony, czekamy na pozytywną decyzję. 
W Kotowie rozważana jest możliwość postawienia mieszkań kontenerowych. Temat jest do 
sprawdzenie i poddania pod dyskusję z Radą.  

Ad. 34 

Przewodniczący Rady Gminy Bartłomiej Tutak o godzinie 13:23, po wyczerpaniu porządku obrad, 
zamknął sesję Rady Gminy Dębnica Kaszubska. 
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